
August Kitzbergi nimelise Gümnaasiumi Hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL 

Karksi-Nuia          11.06.2024 nr 5 

Algus 18.00, lõpp 20.50 

 

Osalesid: Jaak Israel, Meelis Rull, Sigrit Teng, Liis Märtson, Ene Talu, Airika Lainoja, Piia 
Marjak, Adelle Laande, Silvi Hannus, Katrin Johanson, Rando Ruusväli 

Puudusid: Eva Jassik, Arvo Maling 

Kutsutud külalised: - 

Külalised: Marika Mäekivi (õppejuht), Erki Teng (lapsevanem), Maryel Holland 
(lapsevanem) 

Koosoleku juhataja: Meelis Rull 

Protokollija: Airika Lainoja 

 

PÄEVAKORD: 

1. Vanematekogu koosoleku ülevaade 
2. B-korpuse kolmanda korruse mänguruum - arengud 
3. Söökla remont ja söömise lahendus uue õppeaasta alguses 
4. Sõna õpilasesindusele 
5. Õppekava tundide jaotuse muudatused 
6. Möödunud kooliaasta ülevaade 
7. Kohapeal algatatud küsimused 
 

Arutatud päevakorra punktid ja vastuvõetud otsused:   

1. Vanematekogu koosoleku ülevaade 

Arutati/kuulati: Vanematekogu esimees Liis Märtson andis Hoolekogule ülevaate VK 
koosolekul arutatud teemadest. Vanematekogu koosoleku protokolliga on kõigil võimalik ise 
tutvuda. 

VK koosolekult tulnud teemade vastukaja hoolekogust: 

• Arenguvestlused võiks toimuda igas klassis kord aastas. Kooli juhtkonna sõnul tehakse 
nii tihti kui vaja, aga et ka vanemad võivad julgelt pöörduda klassijuhataja poole 
sooviga plaanivälist arenguvestlust pidada või lihtsalt pluda kohtumist info 
vahetamiseks. 

• HEVKO kontaktinfot pole kooli koduleheküljel. Lisatakse kodulehele. Aga 
julgustatakse sellist infot vajadusel ka otse klassijuhatajalt küsima. 



• Ümarlaud infovahetuseks HEV laste vanemate ja õpetajatega. Hetke seisuga jõuti 
kokkuleppele, et augusti lõpus võiks toimuda AKG haridusliku erivajadusega laste 
vanemate kohtumine kooli sotsiaalpedagoogi, HEV koordinaatori ja kooli juhtkonnaga 
ümarlaual.  
Kohtumise eesmärk on, et kõik osapooled saavad vestlusringina jagada oma mõtteid ja 
muresid selle teema osas ning kooli juhtkond saab anda infot milliseid lahendusi on ja 
ei ole võimalik teostada. Peamine eesmärk on luua omavahelist kontakti, olla kuuldud 
ja mõistetud ning selle pinnalt leida ka järgemööda toimivaid lahendusi.  
Vestlusringis osalemine on vanematele vabatahtlik! Oodatud on ka lapsevanemad, kelle 
lapsel ei ole ametlikku diagnoosi, kuid kelle käitumis- või õpimured vajavad suuremat 
kooli personali tuge ja personaalsemat lähenemist.  

Otsustati: HEVKO kontakt lisatakse kooli kodulehele. HEV laste vanemate ja kooli esindajate 
kohtumise täpsem kuupäev lepitakse kokku hiljemalt augusti keskpaigaks.  

 

2. B-korpuse III korruse mänguruumi arengud 

Arutati/kuulati: Hoolekogu liikmed vaatasid ühiselt ruumi üle. R.Ruusväli andis projekti 
edenemisest ülevaate: põrand on praeguseks välja lõhutud, betoonivalu tuleb millalgi peale 
jaanipäeva, hiljemalt juuli alguses. Enne seda vaja veel põrandale mürasummutusmatid 
paigaldada. Seda tehakse vahetult enne valu, et neid kõveraks ei astutaks. Seni teostatakse 
vahepeal E.Tengi eestvedamisel elektrikaabeldustöid.  

Raha on ehitustööde tarbeks veidi üle 14 tuh euro kokku kogutud. Sellest saab tehtud 
(vabatahtlike abiliste toel) põrandad, laed ja siseviimistlus. Ventilatsiooni ei ole vaja muuta, on 
piisav. Aknalauad jäävad vanad, üks katki, vaja korrastada.  

Sisustuse osas tutvustas paberile pandud plaane ja ideekavandeid L.Märtson. Reaalselt mööbli 
ostmiseks hetkel veel vahendeid ei ole, kuid plaanitakse teha erinevaid projektitaotlusi selleks 
sügisel, kui ruum valmis. Hetkel prioriteet saada ruumid sügiseks valmis. 

Mänguruumi ehitustööde jooksvat infot jagatakse nii Stuudiumi vastavas teemas kui ka on 
leitav projektitabelis veebiexcelis: https://docs.google.com/spreadsheets/d/1D-
Psbb5i3rzInUJbHBvpDbbFGWE0w1VOnKndmhYVc24/edit?usp=sharing  

Sinna tabelisse lisatakse ka jooksvalt infot, millal mingit etappi teostatakse ning kas ja kui palju 
vabatahtlikke abilisi vajatakse (seal saab end kirja panna). 

Otsustati: Direktor teeb abitöödele kutsumise kohta postituse ka kooli Facebooki lehel, et 
kaasata rohkemaid lapsevanemaid.  

 

3. Söökla remont ja söömise  korraldus kooliaasta alguses 

Arutati/kuulati: Direktor J.Israel jagas infot, et köögi remonttöödega on alustatud. Hetkel 
siiski tehakse vaid köögiosa, söögisaali põrandat üles ei võeta. Ehituse planeeritud lõppajaks 
novembri keskpaik. See toob kaasa laste toitlustamise muudatused õppeaasta esimestel kuudel. 
Kaalutud mitmeid variante, hetkel jäänud parimaks valikuks see, et köögitoimkond kolib 
Mõisaküla kooli kööki ning sealt transporditakse toit Nuia. Söögilauad paigutatakse aulasse.  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1D-Psbb5i3rzInUJbHBvpDbbFGWE0w1VOnKndmhYVc24/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1D-Psbb5i3rzInUJbHBvpDbbFGWE0w1VOnKndmhYVc24/edit?usp=sharing


Tõenäoliselt on vajalik ajutiselt ümber korraldada nii söögivahetundide aegu ja korraldust. 
Samuti ei pakuta sel perioodil tõenäoliselt hommikusööki ega pikapäevasööki. Täpsem info 
selgub augustis.  

Otsustati: Direktor jagab täpsema info kogu koolile enne õppeaasta algust.  

 

4. Sõna õpilasesindusele 

Arutati/kuulati: Õpilasesinduse president Piia Marjak ja asepresident Adelle Laande andsid 
ülevaate õpilastelt kogutud tagasiside kohta.  

Negatiivseid tähelepanekuid noortelt: 

• Koridorides on vähe istumiskohti ja need tihti teatud gruppide poolt hõivatud.  
• Väiksemate laste koridorid on hubased ja suuremate klasside koridorid justkui 

mahajäetud hoones, põrand kriuksub, pime ja hämar - mõeldi A korpuse koridore.  
• Paaristunnid ei meeldi, nt matemaatika puhul – aju ei jaksa järjest nii palju pingutada 

ja tahab vahepeal puhata. Samas tööõpetuses ja kunstis sobivad paaristunnid just hästi.   
Õppejuhi kommentaar – paaristunde tunniplaani planeerides on arvestatud õpetaja 
võimaluste ja sooviga. Mitmed õpetajad on meie koolis vaid mõnel päeval nädalas.  

• Kui esimene või viimane tund jääb ära, siis võiks lihtsalt ära jätta, mitte asendada. 
• Noorte grupid kogunevad WC-desse, ja see takistab teistel vetsus käimist.  
• Wc-s ei lasta vett peale. 
• Miks tüdrukute wc remonditi aga mitte poiste oma. Poiste oma haiseb.  

Direktori kommentaar – tüdrukute wc-s oli vanade malmtorude leke ja see sundis 
tegema kiirelt remonttöid. Poiste vetsuni veel ei ole lihtsalt jõutud eelarve piiratuse 
tõttu. 

• Õpilasvahetus kõigile täiega meeldib – aga on õpilasi, kes saavad käia korduvalt ja 
õpilasi kes pole saanud üldse.  
Direktori kommentaar - selle ühe konkreetse õpilasvahetuse projekti raames oli nõue, 
et osalevad samad inimesed kordvkohtumistena.  

Positiivsed tähelepanekud: 

• Koolitoit on väga hea, kõik kiidavad! 
• Väga toetavad ja toredad õpetajad! Noored tunnevad, et saavad tuge. 
• Väga palju erinevaid võimalusi noortele (huviringid, hobid). 
• Väikesed tööampsuvõimalused (abistamised, spordikohtunikuks käimised võistlusel).  

Direktori kommentaar: tee innukalt vabatahlikku tööd, küll siis leiab ka tasustatav töö 
sind üles. On mitmeid noori, kes on end väga heast küljest näidanud oma alatise 
abivalmidusega ja on rõõm neile järjest uusi võimalusi pakkuda.  

Otsustati: Tagasiside võetakse teadmiseks.  

 

5. Õppekava tundide jaotuse muudatuse ettepanek 

Arutati/kuulati: Direktor tutvustas tundide jaotuse muudatuse ettepanekut.  



Põhikooli I kooliaste: loodusõpetust 1 tund rohkem, kunsti 1 tund vähem.  

Põhikooli II aste: eesti keele õppe mahtu suurendati põhikoolis ühe tunni võrra B-võõrkeele 
arvelt, kuna eesti keele oskus on noortel üldiselt pigem nõrk. 

Põhikooli III kooliastes vähendati tunni võrra matemaatikat seitsmendas klassis. See võimaldas 
tõsta 9. klassi varasema iganädalase kunstitunni arvelt 7. klassi kunstitundide arv kahele ning 
tõsta 9. klassi eesti keele nädalatundide arvu kolmeni. Sellega soovitakse tagada põhjalikum 
ettevalmistus põhikooli eesti keele lõpueksamiks.  

 

Muudetud tundide jaotuse tabel: 

 

Õppenõukogust on muudatus juba läbi käinud.  

Toimus Hoolekogu hääletus muudatuse kinnitamiseks.  

Otsustati: Muudatus Hoolekogu poolt ühehäälselt vastuvõetud ja kinnitatud. Läheb uude 
õppekavasse. 

 

6. Möödunud kooliaasta ülevaade 

Arutati/kuulati: Direktor andis ülevaate möödunud õppeaastast. Koolis on väga palju tublisid 
õpilasi ja saavutatud on väga häid tulemusi nii erinevatelt aineolümpiaadidelt kui ka 
võistlustelt. Õppeaasta lõpuaktusel sai tunnustatud väga suurt hulka nii lapsi kui vanemaid.  



Ka eksamitulemused väga head. Hetkeseisuga olid olemas 9.klassi eesti keele ja matemaatika 
eksami tulemused ning AKG keskmine tulemus oli 80,4 punkti, mis on läbi aegade parim ning 
edestas tublisti nii valla keskmist (76,1p), Viljandi maakonna keskmist (74,3p) kui ka riiklikku 
keskmist (75,9p).  

Põhikooli matemaatikaeksami keskmised tulemused olid tavapärased, kuid samas olid 
mainimist väärt, et 3 õpilast saavutasid sellel eksamil maksimumtulemused ning veel kaks 
õpilast olid sealt 2-4 punkti kaugusel. Keskmise näitaja tõi alla asjaolu, et 4 õpilast matemaatika 
eksamit nõutud miinimumtasemele ei sooritanud.   

Otsustati: - 

 

7. Kohapeal algatatud küsimused 

Arutati/kuulati: 

• Koolil vähendati logopeedilist abi kahele päevale nädalas, kuna logopeed jagab 
töökoormust koos teiste valla haridusasutustega. Samas logopeedilist abi vajab meie 
koolis hetkel 80 last, mistõttu otsitakse uut täiskohaga logopeedi.  

• Riiklik plaan nihutada koolipäeva algus kella 9-ks. Direktori ja õppejuhi nägemusel ei 
ole see hetkel reaalne, sest see tähendaks, et muutmist vajaksid nii valla kui maakondlik 
ühistranspordisüsteemi ajakava kui ka tegelikult üleüldine riiklik õppekava. Juba 
praegu kestab näiteks kümnenda klassi õpilaste koolitunnid mitmel päeval poole 
neljani. Hilisem alustamine nihutaks ka lõpuaja hilisemaks. Rääkimata huviringidest ja 
trennidest.  

Otsustati: - 

 

8. Hoolekogu järgmine koosolek 

Arutati/kuulati: M. Rull pakkus järgmiseks hoolekogu koosoleku kuupäevaks välja 
teisipäeva, 27. august kell 18.00 

Otsustati: Järgmine hoolekogu koosolek toimub teisipäeval, 27. augustil kell 18.00 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/         /allkirjastatud digitaalselt/  

Meelis Rull             Airika Lainoja   

Koosoleku juhataja          Protokollija 

 


